



Obshchestvennyye nauki i sovremennost. 2013-2024

ISSN 0869--0499

URL - <http://ons-journal.ru>

All right reserved

Issue 6 Volume . 2014

MODERNIZATION IN RUSSIA AND CHINA: THE INITIAL CONDITIONS AND THE SPECIFIC CHARACTER OF STATES

Natal'ya Pliskevich

Abstract

The article analyzes the problems of modernization of Russia and China. The author focuses on the specifics of starting conditions of the reforms in two countries as well as the problem of a “strong state” that can perform the necessary transformations.

Keywords list (en): Russia, China, modernization, reform, government regulation

Date of publication: 03.11.2014

Citation link:

Pliskevich N. MODERNIZATION IN RUSSIA AND CHINA: THE INITIAL CONDITIONS AND THE SPECIFIC CHARACTER OF STATES // Obshchestvennyye nauki i sovremennost. – 2014. – Issue 6 C. 94-101 . URL: <https://ons-journal.ru/s086904990000616-9-1-ru-73/>

МОДЕРНИЗАЦИЯ В РОССИИ И КИТАЕ: СТАРТОВЫЕ УСЛОВИЯ И СПЕЦИФИКА ГОСУДАРСТВА

Плискевич Наталья Михайловна

Аннотация

В статье анализируются проблемы модернизации России и Китая. Автор акцентирует внимание на особенностях стартовых условий начала реформ в двух странах, а также проблеме “сильного государства”, способного проводить необходимые преобразования.

Ключевые слова: Россия, Китай, модернизация, реформы, государственное регулирование

Дата публикации: 03.11.2014

Ссылка для цитирования:

Плискевич Н. М. МОДЕРНИЗАЦИЯ В РОССИИ И КИТАЕ: СТАРТОВЫЕ УСЛОВИЯ И СПЕЦИФИКА ГОСУДАРСТВА // Общественные науки и современность. – 2014. – Номер 6 С. 94-101 . URL: <https://ons-journal.ru/s086904990000616-9-1-ru-73/>